
Tekvandocular
Bulgaristan’dan
madalyayla döndü

Osmaniye’de tütün ve tütün
ürünlerinin kapalı alanlarda

kullanımına yönelik denetimler
hız kesmeden devam ediyor.
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Osmaniye İl Müftü Yardım-
cısı Eyüp Bucan başkanlı-

ğında oluşturulan heyet, ken�e
faaliyet gösteren engelli dernek-
lerine ziyaret gerçekleştirdi.

Osmaniyeli sporcular 10.
President Cup (Başkanlık

Kupası) TekvandoTurnuvası’nda
önemli başarılara imza a�ı.
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Osmaniye Heyeti, Bakan Yumaklı’yı
ziyaret etti
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Osmaniye Belediyesi, yatırım ve kültürel faaliyetleri Belediye Başkanı İbrahim Çenet
başkanlığında yapılan değerlendirme toplantısında masaya yatırdı. Başkan Çenet,

hem fiziki yatırımlar hem de sosyal etkinliklerle dolu geçen haftayı özetledi. Çenet, “Çok
yoğun bir haftayı geride bıraktık. İki gün süren ulusal düzeyde düzenlediğimiz festivali-
mizi tamamladık.. Festival devam ederken bir caddemizin daha asfaltını ve kaldırımlarını
yaparak hemşerilerimizin kullanımına sunduk” diyerek festival coşkusunun asfalt çalış-
malarıyla birlikte yürütülmesi dikkat çekti. � Sayfa 3’te...

Osmaniye Valisi Dr. Erdinç Yılmaz, 2025Aile Yılı etkinlikleri kapsamında yolcu taşımacı-
lığında indirim yapan otobüs firması işletmecilerini ŞehirlerArası Otobüs Terminalindeki

işyerlerinde ziyaret e�i. Yılmaz “Aile Yılına verdikleri destekten dolayı teşekkür ediyorum.Aile-
nin geleceğimiz olduğunun, ailenin her şeyimiz olduğunun hepimiz bilincindeyiz. Aile bağla-
rını güçlü kılmak bizi mutlu kılacaktır, bizi haya�a daha başarılı kılacaktır. � Sayfa 5’te...

Osmaniye Ticaret Borsası öncülüğünde bir heyet, Tarım ve
Orman Bakanı İbrahim Yumaklı’yı ziyaret e�i.Ziyare�e AK

Parti OsmaniyeMilletvekili Derya Yanık, Ticaret Borsası Başkanı Sait
Çenet, Kadirli Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet Bal-
cılar, Osmaniye Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı
Devrim Murat Aksoy, Kadirli Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Ku-
rulu Başkanı Mehmet Han Yüksel yer aldı.Heyet ziyare�e Bakan Yu-
maklı’ya Osmaniye Yerfıstığı veMısırda kayıt dışılığın azaltılması ve
destekleme konularında hazırladıkları dosyayı sundu.Osmaniye Ti-
caret Borsası Genel Sekreteri Musa İlker Çenet, ziyaret sonrasında
yaptığı açıklamada, Derya Yanık’ın koordinasyonunda Ticaret Bor-
sası tarafından hazırlanan kapsamlı raporlar ve çözüm önerilerinin
Bakan Yumaklı’ya sunulduğunu belir�i.Ülkede üretilen 250 bin ton
kabuklu yer fıstığının %95’inin Osmaniye’de işlendiğini, ürünün 2003
de Türk Patent ve Marka Kurumu’ndan, 2024 de ise Avrupa Birliği
Komisyonu’ndan coğrafi işaret tescili aldığını hatırla�ı.Stratejik bir
ürüne olmasına rağmen yer fıstığının halen hiçbir doğrudan tarımsal

destekten yararlanamadığını hatırlatan Çenet, Ticaret Borsası verile-
rine göre 2024 de sadece 41.182 ton yer fıstığının borsada işlem gör-
düğünü üretimin çok büyük bir kısmının ise kayıt dışı kaldığına
dikkat çekti.Ticaret Borsası Başkanı Sait Çenet’in liderliğinde teknik
ve ekonomik analizler yapıldığını vurgulayan Çenet, şöyle devam
e�i:“Kg başına 0,40 TL destek verilmesi, devletimize sadece 100 mil-
yon TL’ye mal olacak. Buna karşın yalnızca stopaj ve KDV gelirle-
riyle 442,5 milyon TL kamu kazancı sağlanacaktır. Bu durum açıkça
göstermektedir ki, yer fıstığında uygulanacak bir desteklememodeli,
hem üreticimize nefes aldıracak hem de devletimize yüksek vergi ge-
liri sağlayacaktır. Bununla birlikte, ihraca�a karşılaşılan aflatoksin
sorunları, yer fıstığı ihracatçılarımızın önünde büyük bir engeldir.
Bu kapsamda, Osmaniye Ticaret Borsası olarak, fındıkta uygulanan
“Özel İşlem Talimatı”nın yer fıstığına da uygulanmasını talep edi-
yoruz. UV ışınlı ayıklama sistemleriyle riskli ürünler ayrılabilir, Bi-
limsel temelli işlemlerle uygunluk sağlanabilir, İhracatın önü açılır,
bölge ekonomisi canlanır” ifadelerini kullandı. � Sayfa 2’te...

Müftülükten engellilere
manevi destek ziyareti

Vali Yılmaz’dan otobüs
firmalarına teşekkür ziyareti

Osmaniye geleceğe
koşar adım ilerleyecek

Osmaniye'nin Kadirli ilçesinde yer alan Cengiz Topel İlkokulu 2/A
sınıfı öğrencileri, geçmişten gelen kültürel mirası gün yüzüne çıka-

ran anlamlı bir sergiye imza a�ı. “Geçişten Geleceğe Milli Kültür” temalı
sergi, okulun birinci katındaki koridorda ziyaretçilere açıldı. Öğrencilerin ai-
lelerinden temin e�ikleri ve kendi elleriyle hazırladıkları 750'den fazla obje,
sergide yer aldı. Sergide; kına gecelerinde giyilen bindallı, köstekli saat, an-
nelerin hazırladığı çeyizlik eşyalar, bakır mutfak malzemeleri, kilimler, eski
dikişmakinesi, gaz lambaları, yün eğirme aracı olan kirmen ve el yapımı bez
oyuncaklar dikkat çektiOsmaniye'ninKadirli ilçesinde yer alanCengiz Topel
İlkokulu 2/A sınıfı öğrencileri, geçmişten gelen kültürelmirası gün yüzüne çı-
karan anlamlı bir sergiye imza a�ı. “Geçişten Geleceğe Milli Kültür” temalı
sergi, okulun birinci katındaki koridorda ziyaretçilere açıldı.

� Sayfa 2’te...

Geçmişten geleceğe milli kültür sergisi

Kafelerde sigara
denetimleri sıklaştı
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Osmaniye’de tütün
ve tütün ürünleri-
nin kapalı alan-
larda kullanımına
yönelik denetimler
hız kesmeden
devam ediyor.
İl Sağlık Müdür-
lüğü Halk Sağlığı
Hizmetleri Başkan-
lığı koordinesinde
yürütülen çalışma-
lar kapsamında,
2025 yılı Şubat ayı
itibarıyla İllerArası
Çapraz Denetim
Uygulaması başla-
tıldı.
4207 Sayılı Kanun
Kapsamında Dene-
timler Artıyor

19 Temmuz 2009
tarihinden bu yana
yürürlükte olan
4207 sayılı Tütün
Ürünlerinin Zarar-
larının Önlenmesi
ve Kontrolü Hak-
kında Kanun çerçe-
vesinde, evler hariç
tüm kapalı alan-
larda tütün ürün-
leri kullanımı
yasak.
Bu yasağa uyumu
sağlamak için ma-
halli mülki amirle-
rin talimatıyla
kurulan denetim
ekipleri, 7 gün 24
saat esasına göre
görev yapıyor.

Adana’dan Gelen
Ekiplerle 135 İş-
letme Denetlendi
Uygulama çerçeve-
sinde Adana ilin-
den gelen denetim
ekipleri, Osmani-
ye’de Şubat ayın-
dan bu yana 4
denetim gerçekleş-
tirdi. Kafe ve resto-
ran gibi mekanlara
yönelik yapılan bu
kontrollerde, şu
ana kadar 135 iş-
letme denetlenir-
ken, 27 işletmeye
cezai işlem uygu-
landı.
Amaç Cezalandır-
mak Değil, Bilin-

çlendirmek
Sağlık İl Müdür-
lüğü yetkilileri, yü-
r ü t ü l e n
çalışmaların cezai
yaptırımdan çok
halk sağlığını koru-
maya yönelik oldu-
ğunu belir�i.
A ç ı k l a m a d a ,
“Amacımız vatan-
daşlarımızın sıkça
vakit geçirdiği bu
mekanlarda sağ-
lıklı ve keyifli or-
tamlar oluşturmak.
İşletme sahipleri-
nin ve halkın yö-
n e t m e l i k l e r e
uygun hareket et-
mesini sağlamak
istiyoruz” denildi.
Bakanlık Talima-
tıyla Sıklaştırıldı
Tütün kullanım
oranlarının artması
ve vatandaşlardan
gelen talepler doğ-
rultusunda, Sağlık
Bakanı Kemal Me-
mişoğlu’nun tali-
matı ile başlatılan
bu denetimler, Os-
maniye’de kararlı-

lıkla sürdürülüyor.
Yetkililer, Osmani-
ye’de denetimlerin
artarak devam ede-
ceğini ve tütün kul-
lanımına karşı

toplumun daha bi-
linçli hale getirilme-
sinin hedeflendiğini
ifade e�i.
Kaynak İl Sağlık

Müdürlüğü

Osmaniye Tica-
ret Borsası öncülü-
ğünde bir heyet,
Tarım ve Orman Ba-
kanı İbrahim Yu-
maklı’yı ziyaret e�i.

Ziyare�e AK
Parti Osmaniye Mil-
letvekili Derya
Yanık, Ticaret Bor-
sası Başkanı Sait
Çenet, Kadirli Tica-
ret Borsası Yönetim
Kurulu Başkanı
Mehmet Balcılar,
Osmaniye Ticaret ve
Sanayi Odası Yöne-
tim Kurulu Başkanı
Devrim Murat
Aksoy, Kadirli Tica-
ret ve Sanayi Odası
Yönetim Kurulu
Başkanı Mehmet
Han Yüksel yer aldı.

Heyet ziyare�e
Bakan Yumaklı’ya
Osmaniye Yerfıstığı
ve Mısırda kayıt dı-
şılığın azaltılması ve
destekleme konula-
rında hazırladıkları
dosyayı sundu.

Osmaniye Tica-
ret Borsası Genel Se-

kreteri Musa İlker
Çenet, ziyaret sonra-
sında yaptığı açıkla-
mada, Derya
Yanık’ın koordinas-
yonunda Ticaret
Borsası tarafından
hazırlanan kapsamlı
raporlar ve çözüm
önerilerinin Bakan
Yumaklı’ya sunul-
duğunu belir�i.

Ülkede üretilen
250 bin ton kabuklu
yer fıstığının
%95’inin Osma-
niye’de işlendiğini,
ürünün 2003 de
Türk Patent ve
Marka Kuru-
mu’ndan, 2024 de
ise Avrupa Birliği
Komisyonu’ndan
coğrafi işaret tescili
aldığını hatırla�ı.

Stratejik bir
ürüne olmasına rağ-
men yer fıstığının
halen hiçbir doğru-
dan tarımsal destek-
t e n
yararlanamadığını
hatırlatan Çenet, Ti-
caret Borsası verile-

rine göre 2024 de sa-
dece 41.182 ton yer
fıstığının borsada
işlem gördüğünü
üretimin çok büyük
bir kısmının ise kayıt
dışı kaldığına dikkat
çekti.

Ticaret Borsası
Başkanı Sait Çe-
net’in liderliğinde
teknik ve ekonomik
analizler yapıldığını
vurgulayan Çenet,
şöyle devam e�i:

“Kg başına 0,40
TL destek verilmesi,
devletimize sadece
100 milyon TL’ye
mal olacak. Buna
karşın yalnızca sto-
paj ve KDV gelirle-
riyle 442,5 milyon
TL kamu kazancı
sağlanacaktır. Bu

durum açıkça gös-
termektedir ki, yer
fıstığında uygulana-
cak bir destekleme
modeli, hem üretici-
mize nefes aldıracak
hem de devletimize
yüksek vergi geliri
sağlayacaktır. Bu-
nunla birlikte, ihra-
ca�a karşılaşılan
aflatoksin sorunları,
yer fıstığı ihracatçıla-
rımızın önünde
büyük bir engeldir.
Bu kapsamda, Os-
maniye Ticaret Bor-
sası olarak, fındıkta
uygulanan “Özel
İşlem Talimatı”nın
yer fıstığına da uy-
gulanmasını talep
ediyoruz. UV ışınlı
ayıklama sistemle-
riyle riskli ürünler

ayrılabilir, Bilimsel
temelli işlemlerle
uygunluk sağlanabi-
lir, İhracatın önü açı-
lır, bölge ekonomisi
canlanır” ifadelerini
kullandı.

Mısır da da
durum farklı değil

Çenet, aynı şe-
kilde mısırda da
ciddi bir kayıt dışılı-
ğın söz konusu ol-
d u ğ u n u
kaydederek, “ 2024
yılındaOsmaniye’de
475 bin ton mısır
üretilmiş, ancak
bunun sadece 122
bin tonu kayıtlı ola-
rak işlem görmüş-
tür. Geri kalan
üretimden kaynaklı
sadece ilimiz öze-
linde 71,3milyon TL
kamu kaybı oluş-
muştur” dedi.

Hazırlanan
Rapor Bakan
Yumaklı’da

Çenet, hazırla-
nan raporlarda
Tarım ve Orman Ba-
kanlığımıza üç temel

talepte bulduklarını
aktardı.

Çenet, “Yer fıstı-
ğında doğrudan
destekleme sistemi
yürürlüğe konmalı-
dır. Kayıt dışı üreti-
min önüne geçmek
için prosedürler sa-
deleştirilmeli, üretici
teşvik edilmelidir.
Yer fıstığı için “Özel
İşlem Talimatı” uy-
gulaması acilen ha-
yata geçirilmelidir.
Bu çalışmalarda biz-
lere vizyon ve destek
sunan Derya Yanık’a
en içten teşekkürleri-
mizi sunar, ayrıca
sürece katkı sağla-
yan değerli kurum
temsilcilerine de
şükranlarımızı ilet-
mek isteriz” ifadele-
rini kullandı.

Çenet, bölge tarı-
mının gelişmesi için
her zaman üretici ve
sanayicinin yanında
olmaya devam ede-
ceklerini sözlerine
ekledi.

M.Ali Ulugöl

Kafelerde sigara denetimleri sıklaştı

Hace�epe Üniversitesi Bi-
yoloji Bölümü Öğretim Üyesi,
Arı ve Arı Ürünleri Uygulama
veAraştırmaMerkeziMüdürü
Prof. Dr. Aslı Özkırım, iklim
değişikliğinin toplu arı ölümle-
rini artırdığını belir�i.

Özkırım, bir program kap-
samında geldiği ken�e AA
muhabirine, arı sağlığı ve arı-
ları sağlıklı tutmaya yönelik ça-
lışmalar yaptıklarını söyledi.

Son yıllarda arıların sağlı-
ğını iklim değişikliğinin olum-
suz yönde etkilediğini belirten
Özkırım, "Mevsimlerdeki bu
dengesizlik arıları da çok zor-
luyor. Şunu da bilmek gerekir,
arılar biz olmadan 100 milyon
yıl öncesinden beri varlar ve
buzul çağı geçirmiş canlılar.
Arıların iklim değişikliğine
uyum sağlayamaması gibi bir
durum yok. Onlar gayet uyum
sağlayabilirler." dedi.
"Arıların meyve ağaçların-

dan alacağı nektar ve poleni
donlarla kaybe�ik"

Özkırım, insanlığın arıların
iklim değişikliğine uyum sağ-
lama sürecini çeşitli faktörlerle
etkilediğine dikkati çekti.

Sera gazları oluşturarak,
çevre kirleticilerle, pestisitler,
tarım ilaçları kullanarak ve
yanlış arıcılık uygulamalarıyla
arıların adaptasyon yetenekle-
rinin kısıtlandığını anlatanÖz-
kırım, şunları kayde�i:

"Biz olmasak onlar doğada,
zayıf olanlar ölür, sağ kalanlar
iklim değişikliğine adapte ola-
bilir. Bu yıl iklim değişikliği
dengesizlikleri bizi üzdü.

Bir bahar geldi zanne�i arı-
lar, üremeye çoğalmaya başla-
dılar, polen toplamaya tarlaya
çıktılar. Birden bire dolular
yağmaya başladı, don olayı
oldu ve arılarda toplu ölümler
oldu.

Bu yıl tüketicilerimize üzü-
lerek bildiriyorumki yayladaki
çiçekler hariç arıların meyve
ağaçlarından alacağı nektar ve
poleni donlarla kaybe�ik.
İklim değişikliğindeki denge-
sizlik toplu arı ölümlerine
sebep oldu. Bu yıl fazla arı ölü-
mümüz var. Arıcılarımız ken-

dini suçlamasın, don, yağmur
ve eksi dereceler açılmış saçıl-
mış, yazlıklarını çıkarmış arıla-
rın gafil avlanmalarına sebep
oldu. Yaptığımız çalışmalara
göre Türkiye'deki arı varlığının
yüzde 50'den fazlasını bu kış
sonunda kaybe�ik."

"Arılar ani değişimlere
alışkın değil"

Özkırım, arıların yaşa-
mında iklim koşullarının rutin
düzene göre hareket e�iğine
değindi.

Arıların ilkbaharın başında
yaşanan don olayları nedeniyle
büyük zarar gördüğünü anla-
tanÖzkırım, "Çünkü arılar do-
ğaya en kolay adapte olan
canlılardır. Soğuk onları etkile-
mez keşke hep soğuk olsa ya
da hep sıcak olsa. Arıların ya-
şadığı sorun ani değişimlerle il-
gili, iklim değişikliği de bunu
yapıyor. Arılar ani değişimlere
alışkın değil. O yüzden arı var-
lığında büyük kaybımız var."
dedi.

Türkiye'nin arı varlığı açı-
sından dünyada ikinci sırada
yer aldığını aktaran Özkırım,
iklim değişikliğinin etkilerini
en aza indirmek için insanlığın
kimyasallardan uzaklaşıp,
doğal yaşama yönelmesi ge-
rektiğini vurguladı.

Amaç arı varlığı ve
sağlığını korumak

Özkırım, bu yıl bal ve arı
ürünlerinin daha zor buluna-
cağını ve kıymetleneceğini an-
la�ı.

Öncelikli amacın arıların
varlığını ve sağlığını korumak
olduğunu söyleyen Özkırım,
"Çünkü bal yemezsek ölmeyiz
ama arılar dünyadan yok
olursa salatalık, domates, por-
takal, elma, ıspanak, marul
yani tezgahta gördüğümüz her
şey yok olur. Arıların döllen-
mesine yardımcı olduğu mera
alanlarındaki çiçekler de bitki-
ler olmayacağı için inekler, ko-
yunlar hayvancılığın
beslenmesi dolayısıyla et ve süt
ürünlerimizde de azalma olur.
Arı bu kadar merkezde." diye
kayde�i.

Kaynak:AA

iklim değişikliği toplu
arı ölümlerini artırdı

Osmaniye Ka-
dirli Muhammet
Mustafa Karabörk
Fen Lisesi'nde dü-
zenlenen TÜBİTAK
Bilim Fuarı'nda öğ-
renciler 18 yenilikçi
projeyle sahne aldı.
Etkinlik, bilimsel
merak ve yaratıcılığı
bir araya getirerek

büyük ilgi gördü.
Osmaniye 'nin

Kadirli ilçesinde yer
alan Muhammet
Mustafa Karabörk
Fen Lisesi, öğrencile-
rin bilimselmerakla-
rını ortaya koyduğu
anlamlı bir etkinliğe
ev sahipliği yaptı.
Okulda gerçekleşti-

rilen TÜBİTAK
Bilim Fuarı'nda öğ-
rencilerin özveriyle
hazırladığı 18 yeni-
likçi proje sergilendi.

Projelere
Büyük İlgi

Etkinliğe Kadirli
İlçeMilli EğitimMü-
dürlüğü Şube Mü-
dürleri Ömer

Gürsoy, Davut Gök-
çeli, Ali Çolakça,
Adil Ayyıldız, Yasin
Özdemir ve İl Milli
Eğitim Müdürlüğü
Proje Koordinatörü
Mehmet Karip katı-
lım gösterdi. Proje-
leri tek tek inceleyen
yetkililer, genç mu-
citlerle sohbet ede-

rek fikirlerini din-
ledi.

“Bu Tür Fuarlar
Öğrencileri Bilime
Teşvik Ediyor”
Fuar yürütücüsü

Oğuzhan Atam, bu
tarz organizasyonla-
rın öğrencilerin bi-
lime olan ilgisini
artırmak ve özgün

fikirler üretmelerini
teşvik etmek açısın-
dan büyük önem ta-
şıdığını vurguladı.
“Bu tür fuarlar, öğ-
rencilerin bilimsel
düşünceyi içselleş-
tirmelerine katkı
sağlar” dedi.

Gonca Deniz
Karaçam

TÜBİTAK bilim fuarında 18 Proje göz doldurdu

Osmaniye Heyeti, Bakan Yumaklı’yı ziyaret etti



22 Mayıs 2025 Perşembe AkdenizSayfa 3 Yerel ve Bölge Haberleri-Asayiş

Osmaniye 'nin
Düziçi ilçesine bağlı
Dumanlı Yayla-
sı'nda 2025 Aile Yılı
etkinlikleri kapsa-
mında fidan dikim
etkinliği gerçekleş-
tirildi.

Osmaniye Valisi
Dr. Erdinç Yıl-
maz'ın da katılı-
mıyla düzenlenen
etkinlikte, Koru-
yucu Aile Hatıra
Ormanı oluştu-

ruldu.
Vali Yılmaz’dan
İlk Fidan

Hatıra Ormanı-
nın ilk fidanını top-
rakla buluşturarak
can suyunu veren
Vali Dr. Erdinç Yıl-
maz, etkinliğin öne-
mine dikkat
çekerek şunları söy-
ledi: “Bugün 29 ko-
ruyucu ailemiz, 40
çocuğumuz, sivil
toplum kuruluşları

temsilcilerimiz ve
vatandaşlarımızın
katılımıyla 250 ıhla-
mur fidanı diktik.
Buranın muhteşem
bir doğası var, dik-
tiğimiz bu fidanlar
da bu güzelliğe gü-
zellik katacak. Ko-
ruyucu ailelerimiz
sayesinde çocukla-
rımız aile sevgisi ve
yuva sıcaklığında
büyüyorlar, onların
en iyi şekilde yetiş-

mesini sağlıyorlar.
Gösterdikleri bu fe-
dakârlıktan dolayı
koruyucu aileleri-
mize teşekkür edi-
yor, hatıra
ormanımızın hayırlı
olmasını diliyo-
rum.”

Etkinliğe katılan
koruyucu aileler ve
çocuklar, doğayla iç
içe unutulmaz bir
gün yaşadı.

Hem çevreye
hem de toplumsal
farkındalığa katkı
sağlayan bu anlamlı
girişimle, koruyucu
ailelerin ve çocukla-
rın birlikte geçirdik-
leri bu özel an,
Dumanlı Yayla-
sı’nda yeşeren ıhla-
mur ağaçlarıyla
ölümsüzleşti.

Kaynak: Valilik

Düziçi’nde 250 ıhlamur fidanı toprakla buluştu

Osmaniye Bele-
diyesi, yatırım ve
kültürel faaliyetleri
Belediye Başkanı
İbrahim Çenet baş-
kanlığında yapılan
değerlendirme top-
lantısında masaya
yatırdı.

Başkan Çenet,
hem fiziki yatırım-
lar hem de sosyal
etkinliklerle dolu
geçen haftayı özet-
ledi.Çenet, “Çok
yoğun bir haftayı
geride bıraktık. İki
gün süren ulusal
düzeyde düzenledi-
ğimiz festivalimizi
tamamladık. Festi-

val devam ederken
bir caddemizin
daha asfaltını ve
kaldırımlarını yapa-
rak hemşerilerimi-
zin kullanımına
sunduk” diyerek
festival coşkusunun
asfalt çalışmalarıyla
birlikte yürütülmesi

dikkat çekti.
Gençlik Konse-
riyle Taçlanan

Etkinlikler
Hafta boyunca

düzenlenen etkin-
likler, ünlü sanatçı
Merve Özbey’in
verdiği gençlik kon-
seriyle taçlandı.

Çenet, “Ardından
Merve Özbey’in
gençlik konserini
binlerce hemşeri-
mizle birlikte yap-
tık, coştuk. Güzel
anılar biriktirerek
hemşerilerimizin
gönüllerine emanet
e�ik” sözleriyle bu

anların önemine
dikkat çekti.

Osmaniye
Hizme�e Dur-

mak Yok Diyor
Toplantının de-

vamında Başkan İb-
rahim Çenet,
belediye olarak viz-
yonlarının hizmetle

şekillendiğini belir-
terek, “Biz artık
önümüze bakaca-
ğız. Koşacağız, dur-
m a y a c a ğ ı z ,
üreteceğiz. Osma-
niye, hizmetin
daima en iyilerine
layık. En iyisini
yapmak için dinlen-
mek yok. Kazandır-
d ı ğ ı m ı z
yatırımlarla, kültü-
rel ve sosyal faali-
yetlerimizle kadim
şehrimiz geleceğe
koşar adım ilerleye-
cek” ifadelerini kul-
landı.

Osmaniye
Belediyesi

Osmaniye İl
Müftü Yardımcısı
Eyüp Bucan başkan-
lığında oluşturulan
heyet, ken�e faaliyet
gösteren engelli der-
neklerine ziyaret
gerçekleştirdi.

Heye�eDinHiz-

metleri Müdürleri,
Engelli Koordina-
törleri ve Aile ve
Dini Rehberlik Bü-
rosu üyeleri yer
aldı.

Ziyaret sırasında
heyet, dernek yöne-
ticileri ve üyeleriyle

bir araya gelerek
engelli bireylerin
yaşadıkları zorluk-
ları yerinde gözlem-
leme fırsatı buldu.
Aynı zamanda
manevi destek ama-
cıyla çeşitli dini
sohbetler gerçekleş-

tirildi.
İl Müftü Yardım-

cısı Eyüp Bucan, zi-
yaret sırasında
yaptığı konuşmada,
“Engelli kardeşleri-
mizin hayatını ko-
laylaştırmak, onlara
moral ve motivas-

yon vermek bizim
insanî ve dini so-
rumluluğumuzdur.
İl Müftülüğü olarak
her zaman yanla-
rında olmaya
devam edeceğiz,”
ifadelerini kullandı.

Ziyaret kapsa-

mında dernek üye-
lerine çeşitli hediye-
ler takdim
edilirken, karşılıklı
iyi dileklerin sunul-
ması ve yapılan dua
ile etkinlik sona
erdi.

İl Müftülükğü

Müftülükten engellilere manevi destek ziyareti

Osmaniye geleceğe koşar adım ilerleyecek

Osmaniyeli Bilim
İnsanı Prof. Dr.
Rüştü Güntürkün,
fotovoltaik ve hibrit
enerjiyle çalışan
uçaklar üzerine yap-
tığı yenilikçi çalış-
malarla Yılın
Akademik Altın
Kalem Ödülü’ne
layık görüldü.

Book CultureArt
Time's gazetesi tara-
fından bu yıl 7’ncisi

düzenlenen Yılın
Akademik Altın
Kalem Ödülleri, İs-
tanbul’daki tarihi
Mihrabat Koru-
su’nda gerçekleştiri-
len törenle
sahiplerini buldu.
Törende, Selçuk
Üniversitesi Sivil
Havacılık Yüksek-
okulu Havacılık
Elektrik ve Elektro-
niği Bölüm Başkanı

Prof. Dr. RüştüGün-
türkün, “Fotovoltaik
Enerjiyle Çalışan
Uçaklar, Havaalan-
ları ve Hybrid Ener-
jiyle Uçaklar”
üzerine yaptığı çalış-
malarıyla ödüle
layık görüldü.

Akademik Başa-
rıyaAnlamlı Takdir

Aldığı ödülün
kendisi için büyük
bir onur olduğunu
dile getiren Güntür-
kün, çalışmalarının
bu şekilde tanınma-
sının motivasyo-
nunu artırdığını
belir�i. “Selçuk Üni-
versitesi çatısı al-
tında yürü�üğüm
çalışmaların bu şe-

kilde tanınması, beni
daha da motive edi-
yor,” diyerek şunları
ekledi:

“Fosil yakıtların
giderek azalması ve
çevreye verdikleri
zararlar, alternatif
enerji kaynaklarının
kullanımını zorunlu
hale getirdi. Fotovol-
taik enerji, çevre
dostu oluşu ve ve-
rimliliğiyle havacı-
lıkta önemli bir
alternatif. Uçaklarda
bu teknolojinin kul-
lanımı karbon emis-
yonlarını sıfırlarken,
yakıt tüketimini de
azaltıyor.”

Temiz Gelece-
ğin Uçuşu

Prof. Dr. Güntür-
kün, günümüzde
yolcu uçaklarının
dünya genelindeki
fosil yakıt tüketimi-
nin yaklaşık yüzde
6’sını oluşturdu-
ğunu ve askeri uçak-
larla birlikte bu
oranın yüzde 10’un
üzerine çıktığını be-
lir�i. Bu tüketimin
azaltılmasının temiz
bir gelecek için zo-
runlu olduğunu
vurguladı.

“Fotovoltaik ve
hibrit enerjiyle çalı-
şan uçaklar, havacılı-
ğın geleceğinde
önemli bir yer tuta-
cak. Sürdürülen Ar-
Ge çalışmaları, daha

temiz ve verimli bir
hava taşımacılığı sis-
teminin inşasında
kilit rol oynayacak.”
Teşekkür ve Ge-
lecek Vizyonu
Selçuk Üniversi-

tesi yönetimine des-
teklerinden dolayı
teşekkür eden Gün-
türkün, sözlerini şu
şekilde tamamladı:
“Bu ödül, bilimsel
araştırmalarımı ve
akademik çalışmala-
rımı daha da ileriye
taşımak için bana
her zaman itici bir
güç olacaktır. ‘Book
Culture Art Time's’
yayın ekibine de te-
şekkür ederim.”

Haber Büteni

Prof. Dr. Rüştü Güntürkün’e fotovoltaik uçak
çalışmalarıyla anlamlı ödül

Türkiye'nin ilk astronotu
Alper Gezeravcı tarafından
Uluslararası Uzay İstasyo-
nu'nda deneyini yaptığı pro-
polisin bazı bakteriler
üzerinde antibiyotikten daha
güçlü etki ortaya koyduğu
belirlendi.

Muş Bilim ve Sanat Mer-
kezi'nde (BİLSEM) eğitim
gören ZeynepNehir Çamlıca,
Dilşah İmran Avcı ve Baver
Bedirhan Bingöl ile öğret-
menleri Birsen Geçer, propo-
lisin mikro yer çekimi
ortamında bakteriler üzerin-
deki etkisinin araştırılması
amacıyla 2022'de "Propolisin
Antibakteriyel Etkisi Pro-
jesi"ni hazırladı.

TÜBİTAK Ortaokul Araş-
tırma Projeleri Yarışması'nda
Türkiye finallerinde sergile-
nen proje, daha sonra Geze-
ravcı'nın 19 Ocak-9 Şubat
2024'te yaptığı uzay yolcu-
luğu sırasında gerçekleştir-
diği 13 deney arasında yer
aldı.

Deneyde, propolisin gram
negatif bakteriler üzerinde
antibiyotikten daha güçlü bir
etki ortaya koyduğu görüldü.
Bu yıl şubat ayında tamamla-
nan projenin raporları, Tür-
kiye Uzay Ajansına sunuldu.

Proje koordinatörü tekno-
loji tasarım öğretmeni Birsen
Geçer, AA muhabirine, öğ-
rencileriyle hazırladıkları
projenin uzayda deneyinin
yapılmasının gururunu yaşa-
dıklarını söyledi.

Öğrenciler için çok önemli
bir proje olduğunu ifade
eden Geçer, şöyle konuştu:

"Propolis, işçi arıların, bit-
kilerin gövde, yaprak ve to-
murcuklarından topladığı
maddeleri başlarında bulu-
nan salgı bezleriyle karıştırıp
enzimleri salgılayarak elde
e�ikleri bir bileşiktir. Propo-
lisin daha önce yapılan bilim-
sel araştırmalar sonucunda
antibakteriyel, antifungal, an-
tioksidan gibi etkilerinin ol-
duğu ortaya konulmuştur.
Projemiz, 16. TÜBİTAKOrta-
okul Araştırma Projeleri Ya-
rışması'nın Türkiye
finallerinde sergilenmişti.
Daha sonrasında Bilim Mis-
yonu Çağrısı kapsamında
başvurumuzu yaptık. Propo-
lisin mikro yer çekimi orta-
mındaki, uzaydaki bakteriler
üzerinde bir etkisi var mı?
Aslında amacımız bunu tes-
pit etmekti. Amaçlarımızdan
birisi de Uluslararası Uzay İs-
tasyonu'ndaki bakteri profi-
lini ortaya koymaktı."

- "Projemiz şubat ayında

sonuçlandı"
Proje kabul edildikten

sonra astronot Alper Geze-
ravcı tarafından Uluslararası
Uzay İstasyonu'nda deneyin
yapıldığını anımsatan Geçer,
şu bilgileri verdi:

"Deney düzeneğimizde
kontrol ve deney gruplarımız
vardı. Aynı zamanda antibi-
yotiği de yine kontrol grubu
olarak kullandık. Bu çalış-
mayla propolisin dünyada
yaptığımız çalışmaya benzer
sonuçlar ortaya koyduğunu
gördük. Gram bakteriler üze-
rinde propolisin antibiyotik-
ten çok daha güçlü bir etki
ortaya koyduğu, bazı bakte-
rilerin üzerinde de antibiyo-
tik kadar güçlü etkilerinin
olduğu sonucuna ulaştık.
Projemiz şubat ayında sonuç-
landı. Bu sonuçları rapor ha-
line getirip Türkiye Uzay
Ajansına sunduk. Bu çalış-
manın tüm detay sonucu bi-
limsel olarak TÜBİTAK
tarafından açıklanacaktır. El-
be�e çalışmamız burada son-
lanmadı. Oradaki bakteriler
yine laboratuvarda stoklandı
ve üzerinde çeşitli çalışmalar
yapacağız."

- "Öğrencilerim bilimsel
düşünme becerileri gelişti"

Amaçlarından birinin de
Uluslararası Uzay İstasyo-
nu'ndaki bakteri profilini or-
taya koymak olduğunu
anlatan Geçer, bu sayede is-
tasyondaki astronotların ya-
şayabilecekleri birtakım
sağlık problemleri karşı-
sında, bakterileri tanıdıkları
için buna yönelik tedavi yön-
temlerinin bulunmasının
daha kolay olacağını düşün-
düklerini ifade e�i.

Projenin tıp alanına da
katkılarının olacağını vurgu-
layan Geçer, şunları kayde�i:

"Hastalık yapan bakteriler
söz konusu ve bu bakterileri
tanımadığımız için onlara yö-
nelik tedavi biçiminin ortaya
konulması bu sonuçlarla
daha kolay olacaktır. Proje-
nin uzayda gerçekleştirilmiş
olması bizim açımızdan
gurur verici bir şey. Böyle bi-
limsel bir deneyimin içeri-
sinde yer alan öğrencilerimin
bilimsel düşünme becerileri
gelişti, öz güven kazandılar.
Aynı şekilde hep kitaplardan
okudukları, o uzayda yapılan
çalışmalardan birinin içinde
yer aldılar ve onlar açısından
bu bilgiler de aslında somut-
laşmış oldu. Ben en çok öğ-
rencilerim açısından mutlu
oldum."

Kaynak: AA

“Uzayda test edilen propolis, bazı
bakterilere karşı antibiyotikten etkili”
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Amasya'nın Merzifon ilçesin-
deki 5'inci Ana Jet Üs Komutanlı-
ğına bağlı "Melek Filo" olarak
bilinen 203. Personel Kurtarma
Filo Komutanlığındaki timler,
Hava Kuvvetlerinin gerçekleştir-
diği operasyonlarda arama kur-
tarma faaliyetlerinin yanı sıra
ülkede meydana gelen doğal afet-
lerde de hizmet veriyor.

Her bir askerin canını kendi-
sine emanet bilen Türk Silahlı
Kuvvetlerinin görevi sırasında
kaza geçiren pilotların ve persone-
lin sağ salim kurtarılması için özel
timleri bulunuyor.

Hava Kuvvetleri Komutanlı-
ğına bağlı 5'inciAna Jet Üs Komu-
tanlığı bünyesindeki "Melek
Filo"da bulunan pilot, arama kur-
tarma ihtisaslı personel, uçuş tek-
nisyeni ve uçuş tabibinden oluşan
timler de 7 gün 24 saat görev yapı-
yor.Olası ihbar için hazır bekleyen
timler, yapılan çağrı sonrası hare-
kat odasındaki planlamanın ardın-
dan hızlıca harekete geçiyor.

Hava Kuvvetlerinin gerçekleş-
tirdiği operasyonlarda arama kur-
tarma faaliyetlerinde önemli
görevler üstlenen "Melek Filo" tim-
leri, aynı zamanda ülkede mey-
dana gelen deprem ve sel gibi
doğal afetlerde ve her türlü olum-
suz koşulda da çalışmalara katkı
sunuyor.

203. Personel Kurtarma Filo
Komutanlığı'nda görev yapan
Pilot Binbaşı Sezer Aydın, "Melek
Filo" personelinin gece gündüz,
tatil bayramgözetmeksizin 24 saat
esasına göre görev yaptığını söy-
ledi.Yardıma ihtiyacı olan herkesin
yanında olduklarını dile getiren
Aydın, "Hava Kuvvetlerinin en
fazla hayat kurtarmış filosu olan

203. Personel Kurtarma Filo Ko-
mutanlığı'nda görev yapıyorum.
Melek Filo, Karadeniz Bölgesi'nin
tek filosudur. Bu bölgenin tüm
arama ve kurtarma faaliyetlerini
biz icra etmekteyiz. Yardıma ihti-
yacı olan herkesin her zaman ya-
nındayız. Birmelek gibi her zaman
onlara yardımcı olmaktayız." dedi.

"Görevlerin en emniyetli şe-
kilde yerine getirilmesi için sü-
rekli eğitimler yapmaktayız"
Filonun, yaşanan afetler son-

rası çok sayıda vatandaşın hayata
tutunmasına vesile olduğunu an-
latan Aydın, sözlerini şöyle sür-
dürdü:

"Aziz milletimizin bize ihtiyaç
duyduğu her an en kısa zamanda
yanlarında olmak daimi vazife-
mizdir. Kuruluşundan bu yana fi-
lomuzdefalarca vatandaşlarımızın
imdadına yetişmiştir. 2021 yılında
Kastamonu sel felaketinde 340 va-
tandaşımızı emniyetli alanlara
ulaştırdık. 6 Şubat depremlerinde
77 sorti uçuş icra ederekmilletimi-
zin yanında olduk. Depremin ilk
anından itibaren yaralıların hasta-
nelere intikali ve yardım malze-
melerinin ulaştırılması için gece
gündüz görevler icra e�ik. Bu gö-

revlerin en emniyetli ve etkin şe-
kilde yerine getirilmesi için sürekli
eğitimler yapmaktayız.Amacımız,
Türkiye Cumhuriyeti'nin her ye-
rindemilletimizin huzur ve güven
içinde olması,Atatürk ilke ve inkı-
laplarına bağlı Türk Silahlı Kuv-
vetlerinin her zaman yanlarında
olduğunun bilinmesidir."

Öte yandan, Melek Filo tara-
fından Boraboy Gölü'nde kur-
tarma tatbikatı gerçekleştirildi.

Senaryo gereği göle düşen bir
personel, arama kurtarma timle-
rince kurtarılarak helikopterle tah-
liye edildi.Tatbikat, alarm ziliyle
harekete geçen ekiplerin üsse top-
lanması ve brifing almasıyla baş-
ladı. Hazırlıkların ardından
ekipler, helikopterle Boraboy Gö-
lü'ne intikal e�i.

Gölde konuşlanan tim, suya
düşen personeli bulup zodyak bot
yardımıyla sudan çıkardı. Vinç sis-
temiyle helikoptere alınan kazaze-
deye sağlık ekiplerince ilk
müdahalesi yapıldı. Ardından he-
likopterle Merzifon Kara Mustafa
Paşa Devlet Hastanesine tahliye
edilen kazazede, burada sağlık
ekiplerine teslim edildi.

Kaynak:AA

Havadaki "Melek Filo" askeri personelin de
vatandaşın da imdadına yetişiyor

Eşinin tayini dolayısıyla gel-
diği Şırnak'ta arıcılığa başlayan
Yusuf Göktepe, üre�iği bal ile
Fransa'nın başkenti Paris'te dü-
zenlenen Uluslararası Bal Yarış-
ması'nda "Altın Lezzet Ödülü"
aldı.

Mersin'de yaşayan ve daha
önce birçok sektörde çalışan
Göktepe, 2020 yılında Erdemli
Halk EğitimiMerkezi'nce açılan
arıcılık kursunda eğitim gördü.

Göktepe, ilgi duyduğu bu
alanda akademik olarak da eği-
tim almak istedi. Muğla Sıtkı
Koçman Üniversitesi Ula Ali
Koçman Meslek Yüksekokulu
Arıcılık Programı'nda öğrenim
gören Göktepe, akşamları da
Muğla'nın köylerinde arıcılık
eğitimleri verdi.

Mezun olduktan sonra
2022'de akademisyen eşinin ta-
yini dolayısıyla Şırnak'a gelen
Göktepe, ken�e bir süre tarım
danışmanlığı yaptı.

Daha sonra tanıştığı Zeki Si-
dar'ın da önerisi ve kovan des-
teği sayesinde arıcılık yapmaya
başlayan Göktepe, Balveren bel-
desinde kışla�ığı arılarını yazın
da Hakkari'nin yaylalarına gö-

türüyor.
Üre�iği balı kargo ile ülke-

nin dört bir yanına gönderen
Göktepe, bu yıl ocak ayında Pa-
ris'te düzenlenen Uluslararası
Bal Yarışması'nda "Altın Lezzet
Ödülü" aldı.

Göktepe, kendi markasıyla
bal üretimini sürdürüyor.

Türkiye'nin dört bir ya-
nına kargo ile bal gönderiyor

Yusuf Göktepe,AAmuhabi-
rine, kente geldiğinde bir
dönem Şırnak Arı Yetiştiricileri
Birliğinde tarım danışmanlığı
yaptığını, daha sonra Balveren
beldesinde tanıştığı arıcı Zeki
Sidar'ın kendisini arıcılık yap-
maya ikna e�iğini söyledi.

Sidar'ın kendisine ilk etapta
10 kovan arı verdiğini anlatan
Göktepe, bu sayede arıcılığa
başladığını belir�i.

Göktepe, arılarını 9 ay 1640
rakımlı Balveren beldesinde,
yazın 3 ay da 2 bin 300 rakımlı
Hakkari'nin Akkuş Yaylası'na
götürdüğünü ifade ederek, bu
bölgenin, endemik bitki çeşitli-
liği ve florasıyla besin değeri
yüksek bal üretmeye elverişli
olduğunu dile getirdi.

Bu yıl ocak ayında Paris'te
düzenlenen Uluslararası Bal Ya-
rışması'na katıldığını, "Altın
Lezzet Ödülü"ne layık görüldü-
ğünü ifade eden Göktepe, şun-
ları söyledi:

"115 kovanda yıllık 2,5 ton
bal üretimimiz var. Çok fazla
talep var. Oluşturduğumuz
marka ile Türkiye'nin dört bir
yanına kargo ile bal göndererek
tüketicilerin sofrasına ulaştırı-
yoruz. Eylülün ortasına doğru
hasadımız oluyor. Numuneleri-
mizi Muğla Sıtkı Koçman Üni-
versitesi laboratuvarlarına
gönderip, analizleri tüketicileri-
mizle paylaşıyoruz."

Göktepe'yi yönlendirerek
kendisi gibi arıcılık yapmasını
sağlayanMehmet Zeki Sidar da
ken�e 2008 yılından bu yana
bal üre�iğini belir�i.

Son 2 yıldır Yusuf Göktepe
ile arıcılık yaptıklarını anlatan
Sidar, "Haziran ayından sonra
buralar ısındığı için yaylaya gi-
diyoruz. Kaliteli organik bal
üretmek çabasındayız. Balımızı
ülkenin her tarafına gönderiyo-
ruz." ifadelerini kullandı.

Kaynak: AA

Altın Lezzet Ödülü aldı
Ürettiği balla Paris’te
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Osmaniye 'nin
Kadirli ilçesinde yer
alan Cengiz Topel
İlkokulu 2/A sınıfı
öğrencileri, geçmiş-
ten gelen kültürel
mirası gün yüzüne
çıkaran anlamlı bir
sergiye imza a�ı.

“Geçişten Gele-
ceğe Milli Kültür”
temalı sergi, okulun
birinci katındaki ko-
ridorda ziyaretçilere
açıldı.

750 Eserle Kültü-
rel Bellek Canlandı-
rıldı

Öğrencilerin aile-

lerinden temin e�ik-
leri ve kendi elleriyle
h a z ı r l a d ı k l a r ı
750'den fazla obje,
sergide yer aldı. Ser-
gide; kına gecele-
rinde giyilen
bindallı, köstekli
saat, annelerin hazır-
ladığı çeyizlik eşya-
lar, bakır mutfak
malzemeleri, kilim-
ler, eski dikiş maki-
nesi, gaz lambaları,
yün eğirme aracı
olan kirmen ve el ya-
pımı bez oyuncaklar
dikkat çekti.

“Amaç, Kültürel

Değerleri Geleceğe
Taşımak”

Osmaniye 'nin
Kadirli ilçesinde yer
alan Cengiz Topel
İlkokulu 2/A sınıfı
öğrencileri, geçmiş-
ten gelen kültürel
mirası gün yüzüne
çıkaran anlamlı bir
sergiye imza a�ı.
“Geçişten Geleceğe
Milli Kültür” temalı
sergi, okulun birinci
katındaki koridorda
ziyaretçilere açıldı.

750 Eserle Kültü-
rel Bellek Canlandı-
rıldı

Öğrencilerin aile-
lerinden temin e�ik-
leri ve kendi elleriyle
h a z ı r l a d ı k l a r ı
750'den fazla obje,
sergide yer aldı. Ser-
gide; kına gecele-
rinde giyilen
bindallı, köstekli
saat, annelerin hazır-
ladığı çeyizlik eşya-
lar, bakır mutfak
malzemeleri, kilim-
ler, eski dikiş maki-
nesi, gaz lambaları,
yün eğirme aracı
olan kirmen ve el ya-
pımı bez oyuncaklar
dikkat çekti.

“Amaç, Kültürel
Değerleri Geleceğe
Taşımak”

Sınıf öğretmeni
Sakine Çakar, bu
serginin öğrencilerin
geçmişi tanıyarak
kültürel değerleri
öğrenmeleri ve ko-
rumaları amacıyla
hazırlandığını be-
lir�i. “Çocuklarımı-
zın geçmişle bağ
kurmasını, gelenek-
sel eşyaları tanıma-
sını ve bu mirası
gelecek kuşaklara
aktarmasını hedefle-
dik”, dedi.

Destek Olanlara
Teşekkür

Öğrenciler, pro-
jeye destek veren
Okul Müdürü
Yakup Bal, Müdür
Yardımcısı Bayram
Biçer, memur Yase-
min Avşar, öğret-
menler, veliler ve
diğer sınıflardaki
öğrencilere teşekkür
ederek, böyle bir
kültürel etkinliğe
katkı sağlamaktan
duydukları mutlu-
luğu dile getirdi.

Kaynak: Cengiz
Topel İlkokulu

Osmaniyeli spor-
cular 10. President
Cup (Başkanlık Ku-
pası) Tekvando Tur-
nuvası’nda önemli
başarılara imza a�ı.

Avrupa Şampi-
yonası Kotası Geldi

Bulgaristan’da
gerçekleştirilen tur-
nuvada mücadele
eden sporculardan
M. Furkan Atılgan
ikincilik elde ederek
Avrupa Yıldızlar
Tekvando Şampiyo-

nası’na katılma
hakkı kazandı. Bu
başarı hem sporcu
hem de Osmaniye
adına gurur verici
bir gelişme olarak
kayıtlara geçti.

Bir Madalya da

ToprakAcun’dan
Osmaniyeli bir

diğer sporcu T. Top-
rak Acun ise turnu-
vada üçüncülük elde
ederek kürsüde ye-
rini aldı. Her iki
sporcunun da ma-

dalya kazanması,
bölgedeki tekvando
sporunun gelişimine
ışık tutuyor.

Antrenör Mus-
tafa Doğru’ya Teşek-
kür

Osmaniye Genç-

lik ve Spor İl Mü-
dürü Yusuf Çebi,
sporcuları ve bu ba-
şarıda büyük emeği
geçen Antrenör
Mustafa Doğru da
tebrik e�i.

Kaynak: GSİM

Tekvandocular Bulgaristan’dan madalyayla döndü

Niğde’de beyin ölümüger-
çekleşen 19 yaşındaki Ecem
Gökkaya’dan alınan kalp, ka-
raciğer ve 2 böbreği organ bek-
leyen 4 hastaya nakledilecek.

İş insanı Aydın Gökka-
ya'nın kızı Ecem Gökkaya, 14
Mayıs'ta evdeyken astım kri-
zine bağlı kalp krizi geçirdi.

Niğde Eğitim veAraştırma
Hastanesi'ne kaldırılan Gök-
kaya'nın sabaha karşı beyin
ölümü gerçekleşti. Ailesinin
kararı üzerine genç kızın or-
ganları bağışlandı.

Sabah saatlerinde yapılan
operasyonla genç kızın kalp,
karaciğer, sağ ve sol böbreği,
iki ilde organ bekleyen 4 has-
taya ulaştırılmak üzere hazır-
landı.Organları götürmek için
hava ambulansı ve kara yo-
luyla kente gelen iki ayrı ekip,
organları nakil bekleyen hasta-
lara götürmek üzere teslim
aldı.

Niğde Ömer Halisdemir
Üniversitesi Eğitim ve Araş-
tırma Hastanesi Başhekimi
Doç. Dr. Kürşat Ramazan Zor,
hastanede gazetecilere yaptığı
açıklamada, genç hastaları
Ecem Gökkaya'nın vefatının
kendilerini derinden üzdü-
ğünü söyledi.

Ailesinin bu zor süreçte çok

hızlı bir karar alarak, büyük
bir onur örneği gösterdiğini
vurgulayan Zor, şunları kay-
de�i:

"Bu anlamlı davranışları
için hem hastanemiz hem de
milletimiz adına kendilerine
teşekkür ediyorum. 2 böbrek,
1 karaciğer ve 1 kalp nakliyle 4
kişiye umut oldular. Organ na-
killerininAllah’ın izniyle başa-
rılı olacağını umut ediyoruz.
2025 yılı içinde Niğde’de ger-
çekleştirilen üçüncü organ
nakli bu oldu. Sayının artma-
sını temenni ediyoruz."

İl Sağlık Müdürü Dr. Öğr.
Üyesi Doğan Bahadır İnan ise
yoğun bakım sürecinin ardın-
dan genç hastanın hayatını
kaybe�iğini anla�ı.

Ancak ailesinin onurlu ka-
rarıyla, 4 hastaya hayat verildi-
ğini kaydeden İnan, "Ailenin
bu duyarlı davranışını kutlu-
yor, kederli aileye başsağlığı
diliyoruz. Organ bağışı ger-
çekten hayat kurtarır. Herke-
sin bu bilince sahip olması
gerekiyor. 2025 yılı içinde
üçüncü kez bu tür bir bağış
gerçekleşti. Daha fazla hayat
kurtulması için tüm vatandaş-
larımızı organ bağışına davet
ediyoruz." diye konuştu.

Kaynak: AA

Beyin ölümü gerçekleşen genç
kızın organları 4 kişiye umut oldu

Osmaniye Valisi
Dr. Erdinç Yılmaz,
2025 Aile Yılı etkin-
likleri kapsamında
yolcu taşımacılı-
ğında indirim

yapan otobüs fir-
ması işletmecilerini
Şehirler Arası Oto-
büs Terminalindeki
işyerlerinde ziyaret
e�i.

Firma sahipleri
ve yolcular ile bir
süre sohbet eden
Vali Yılmaz, ziyare-
tinin ardından yap-
tığı açıklamada,
otobüs firmalarının
aile yılı kapsamında
yüzde 40 indirim
yapmasının mem-
nuniyet verici oldu-
ğunu belir�i.

Yılmaz “Aile Yı-
lına verdikleri des-
tekten dolayı
teşekkür ediyorum.
Ailenin geleceğimiz
olduğunun, ailenin

her şeyimiz olduğu-
nun hepimiz bilin-
cindeyiz.

Aile bağlarını
güçlü kılmak bizi
mutlu kılacaktır,

bizi haya�a daha
başarılı kılacaktır.
Aile hepimizin en
büyük güvencesi,
en güvenli sığına-
cağı liman, evlatla-

rımız da bizim bu
dünyada bırakaca-
ğımız en büyük
zenginliğimizdir”
dedi.

Kaynak: Valilik

Antalya’da ger-
çekleştirilen 10.
Dünya Kupası Kick
Boks Turnuvası'nda
Osmaniye damga-
sını vurdu.

41 ülkeden 3.196
sporcunun katıldığı
organizasyonda Os-
maniyeli sporcular 3
altın, 4 gümüş, 7
bronz madalya ve
iki önemli takım de-
recesi ile memleket-
lerine büyük bir

gururla döndü.
Osmaniye adına

yarışan sporcular-
dan Muhammed
TURHAN (84 Kg
Genç Erkek), Ayşe
Sevde CİHAN (+70
Kg Genç Bayan) ve
Yakup SÜLEYMAN
(28 KgMinik Erkek)
rakiplerini geride bı-
rakarak altın ma-
dalya kazanmayı
başardı.

Kenan Karık

Kick Boks Spor Ku-
lübü sporcusu olan
genç yetenekler,
büyük beğeni top-
ladı.Turnuvada ba-
şarılı performans
sergileyerek gümüş
madalya kazanan
isimler:

M u h a m m e d
Said PİŞKİN (47 Kg
Yıldız Erkek –
Kenan Karık Kick
Boks SK),

Kadir Tuğra VE-
LİOĞLU (+69 Kg
Yıldız PF –AYS Spor
Kulübü),

Huriye TANIR
(60 KgGenç Bayan –
Kenan Karık Kick
Boks SK),

Aybüke KILINÇ
(50 Kg Büyük
Bayan).

T u r n u v a d a
bronz madalya ka-

zanan sporcular ise
şöyle:

Baturalp ÖNER
(21 Kg Alt Minik PF
– Uğur Selçuk Öner
Kick Boks),

Melisa CANLI
(42 Kg Yıldız Bayan
PF – Kadıoğlu Spor
Kulübü),

Kaan Tunç ESER,
Numan İhsan
AYDIN, Nehir
DEMİR, Zeynep
DEMİR (AYS Spor
Kulübü) veMuham-
med TURHAN
(Grand Turnuva
Açık Sıklet – Kenan
KarıkKick Boks SK).

Takım müsaba-
kalarında da dikkat
çeken sonuçlar
alındı.

AYS Spor Kulü-
bü’nden oluşan
Genç Erkek Takımı –

Kaan Tunç ESER,
Numan İhsan
AYDIN, Emin
KAYA, Ahmet
Kemal CAVİT, Tun-
cay Kayra HERGÜ-
NER – ikincilik elde
e�i. USO Genç
Bayan Takımı –
Meyrama ÇELEBİ,
Melike FİDAN,
Ceren ÖZERLİ,
Ebrar Su DERELİ –
üçüncü oldu.

Gençlik ve Spor

İl Müdürü Yusuf
Çebi, başarının mi-
marlarının sporcular
kadar antrenörler ol-
duğunu belirterek
Kenan KARIK,
Yusuf GÜN-
GÖRDÜ, Uğur Sel-
çuk ÖNER, Hakan
KADIOĞLU, İmran
GÜNGÖRDÜ ile
Kick Boks İl Temsil-
cisi Abdullah GÖK-
ŞEN’e teşekkür e�i.

Kaynak: GSİM

Kick boks takımı Antalya’dan zaferle döndü!

Sera ortamında yaş sebze
üretimi yapan Tarım Orman
Gençlik Konseyi Üyesi Elif
Erüst, rengi ve şekli bozulma-
dan raf ömrünü 30 güne çıkar-
dığı yenilebilir menekşeleri
piyasaya sunuyor.

Anadolu Ajansının (AA)
"Yeni Nesil Çiftçiler" başlıklı
dosya haberinin dokuzuncu
bölümünde Erüst, çiftçi olma
hikayesini ve aile işletmesinde
yaptığı yenilikleri anla�ı.

Antalya'daki aile işletmele-
rinde 5. kuşak temsilci olarak
çiftçilik yaptığına işaret eden
Erüst, "Okulum bi�ikten
sonra aileme tam anlamıyla
destek vermeye başladım. 20
çeşit farklı ürünümüz var. Çi-
çekler, mini kabak ve patlıcan
gibi. Toplam 3 bin dönümara-
zide üretim yapıyoruz. " dedi.

Erüst, tarımsal destekler-
den faydalanmak için projeler
hazırladığına dikkati çekerek,
bu desteklerle işlerini genişlet-
meyi düşündüğünü anla�ı.

Aile işletmesine birçok ye-
nilik getirdiğini belirten Erüst,
"Bir solucan üretim tesisi kur-
dum. Şirketimizden çıkan
marul ve yaprak artıklarıyla
solucanları besleyerek kendi
geri dönüşümümüzü sağla-
dık. Bu sayede sektörde yeşil
dönüşüme de katkı sağlıyo-
ruz." diye konuştu.

Erüst, yenilebilir çiçek ala-
nında çalışmalar yaptığını da

dile getirerek, "Yenilebilir me-
nekşeler var. Bu menekşenin
normalde raf ömrü bir hafta-
dır. Ben şeklinde ve renginde
bir kayıp olmadan kurutarak
bunu 30 güne çıkardım. Şu an
bu menekşeleri piyasaya su-
nuyorum." ifadesini kullandı.

"Tarımın tadı başka
hiçbir meslekte yok"

Tarım sektöründe faaliyet
göstermeleri için gençlere çağ-
rıda da bulunan Erüst, şunları
kayde�i:

"Hava şartları gibi bazı zor-
lukları olsa da gençlerin tarım
sektöründe olmasını isterim.
Tarımın tadı başka hiçbirmes-
lekte yok. Gençlerimizi bu
sektöre davet ediyorum. Her
birimiz toprağa dokunarak,
doğayı anlayarak ve sürdürü-
lebilir bir yaklaşım benimse-
yerek bu dünyaya katkı
sağlayabiliriz. Tarım sektö-
rüne girerken cesaretli olun,
sürekli öğrenin ve doğa ile
uyum içinde çalışarak sadece
kendinizi değil, geleceği de şe-
killendirin."

Erüst, gıda arz güvenliliği-
nin son yıllarda dünyadaki en
önemli konulardan biri haline
geldiğine işaret ederek, ülkede
de tarım sektörünün önemi-
nin her geçen gün ar�ığını ve
sektörün yatırımcılar için fır-
satlar sunduğunu sözlerine
ekledi.

Kaynak: AA

Genç çiftçi raf ömrünü 30 güne çıkardığı
yenilebilir menekşeleri pazarlıyor

Geçmişten Geleceğe milli kültür sergisi

Vali Yılmaz’dan otobüs firmalarına teşekkür ziyareti
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